
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 

Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

 TAUTSAIMNIECĪBAS UN VIDES KOMITEJAS  

SĒDES PROTOKOLS 
Balvos  

  

2024.gada 17.janvārī                                                                                   Nr. 1 

 

Sēde sasaukta plkst. 09:00 

Sēdi atklāj plkst. 09:00 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par VAS "Latvijas Pasts" darbību. 

2. Par sadarbības memorandu par vēja elektrostacijas un ar tām saistīto infrastruktūru 

realizāciju Balvu novada Rugāju pagastā. 

3. Par būvniecības projektu realizēšanu. 

4. Par Būvniecības valsts kontroles biroja lēmumiem un atzinumiem. 

5. Par saistošo noteikumu Nr.23/2023 “Par reklāmu, priekšvēlēšanu aģitācijas 

materiālu un citu informatīvo materiālu izvietošanu Balvu novadā” precizēšanu. 

6. Par saistošo noteikumu Nr.24/2023 “Par kapsētu uzturēšanu un apsaimniekošanu 

Balvu novadā” precizēšanu. 

7. Par Ziemeļlatgales biznesa un tūrisma centra nolikuma apstiprināšanu. 

8. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Baltinavas pagasta nekustamā īpašuma “Ozolnieki” 

zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 3844 005 0061 sadalei. 

9. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Bērzkalnes pagasta nekustamā īpašuma “Rītausma” 

zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 3848 003 0006 sadalei. 

10. Par nekustamā īpašuma izveidošanu Kubulu pagastā, nosaukuma “Pūces” 

piešķiršanu un nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai. 
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11. Par nekustamā īpašuma izveidošanu Balvu pagastā, nosaukuma “Dubļeva” 

piešķiršanu, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un nekustamā 

īpašuma nodošanu atsavināšanai. 

12. Par ceļa servitūta līguma noslēgšanu Žīguru pagastā, Balvu novadā, par labu 

nekustamajam īpašumam “Skolas māja”. 

13. Par pašvaldības dalību projektu konkursā SAM 6.1.1.3 pasākumā "Atbalsts 

uzņēmējdarbībai nepieciešamās publiskās infrastruktūras attīstībai, veicinot pāreju 

uz klimatneitrālu ekonomiku". 

 

Papildus darba kārtībā: 

14. Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.4, Balvu ielā 6, Viļakā, Balvu novadā 

nodošanu atsavināšanai. 

15. Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.3, Skolas ielā 11, Žīguros, Žīguru pagastā, 

Balvu novadā nodošanu atsavināšanai. 

16. Par medību tiesībām biedrībai “Mednieku un makšķernieku klubs “Bebrītis”” 

Balvu novada Tilžas pagasta nekustamajos īpašumos. 

17. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Vectilžas pagasta nekustamā īpašuma “Ceriņkalniņi” 

zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 3890 003 0163, un nekustamā īpašuma 

“Vīgarsalas” zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 3890 003 0100, robežu 

pārkārtošanai. 

18. Par Balvu novada pašvaldības 2023. gada 23. novembra saistošajiem noteikumiem 

Nr. 21/2023 “Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu Balvu novadā”. 

 

Sēdi vada – Jānis Trupovnieks 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Iveta Arelkeviča, deputāts Aldis Bukšs (attālināti-bez balss 

tiesībām līdz 4.jautājumam, pēc tam piedalās klātienē), deputāts, domes priekšsēdētāja 

vietniece Sandra Kapteine, deputāts Anita Kokoreviča, deputāts Aigars Pušpurs 

 

Ieinteresētās personas: 

VAS "Latvijas Pasts" pārstāvju Inga Raklinska, Jānis Kūliņš, Attīstības nodaļas vadītājs 

Aleksandrs Sņegovs, izpilddirektore Daina Tutiņa, Ziemeļlatgales biznesa centra vadītāja 

Mārīte Orniņa, laikraksta “Vaduguns” žurnāliste Maruta Sprudzāne 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) Kubulu 

pagasta pārvaldes vadītājs Artūrs Luksts, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības 

nodaļas vadītāja Olga Siņica, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Inese 

Kaņepe, Rugāju pagasta pārvaldes vadītāja Arnita Kļaviņa, Tehniskās nodaļas vadītājs Andris 

Zelčs, Balvu pilsētas pārvaldes klientu apkalpošanas speciālists Rita Dreimane, Nekustamā 

īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Arta Ķerģe, Balvu novada administrācijas 

Izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos Jānis 

Bubnovs, deputāts Ruta Cibule, Balvu novada administrācijas Izpilddirektora vietnieks 

administratīvajos un finanšu jautājumos Tamāra Locāne, Finanšu plānošanas un centralizētās 

grāmatvedības nodaļas grāmatvedis Natālija Sadovina, Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja 

Iluta Jaunžeikare, Juridiskās nodaļas Juriskonsults Inese Trupovniece, Attīstības plānošanas 

nodaļas projektu vadītāja Lonija Melnace, Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītājs Gatis 

Siliņš, Juridiskās nodaļas Juriskonsults Iveta Kokoreviča, Baltinavas pagasta pārvaldes vadītāja 

Sarmīte Tabore, Iepirkumu nodaļas vadītāja Dace Dzērve, Attīstības plānošanas nodaļas 
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projektu vadītāja Irēna Začeva, Viļakas pilsētas pārvaldes saimniecības vadītāja Terēzija 

Babāne, Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona Blūma, Kancelejas un personāla nodaļas personāla 

speciāliste Inese Siliņa, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Līga Vilciņa, deputāts Sandra 

Kindzule, Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītāja Arvita Voiciša, Attīstības plānošanas 

nodaļas projektu vadītāja Vineta Zeltkalne, Žīguru pagasta pārvaldes vadītājs Jevgenijs 

Žukovskis, Viļakas pilsētas pārvaldes vadītājs Oļegs Kesks, SIA "ZAAO" Klientu 

apkalpošanas daļas vadītājs Mārtiņš Vīgants  

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi: domes priekšsēdētājs Sergejs Maksimovs – atrodas komandējumā 

 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājumu iekļaušanu 

 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt papildus darba kārtības jautājumu iekļaušanu. 

Komitejas locekļi apstiprina papildus darba kārtību. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Aigars Pušpurs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt papildus darba kārtību 

 

Balsojums par darba kārtību kopumā 

 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt darba kārtību kopumā. Komitejas locekļi apstiprina 

darba kārtību kopumā. Sāk izskatīt darba kārtības jautājumus. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Aigars Pušpurs, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību kopumā 

 

1.§ 

Par VAS "Latvijas Pasts" darbību 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo un informē, ka tika saņemts e-pasts no VAS "Latvijas pasts"', ka 

vēlas tikties ar vadību, lai sniegtu informāciju par savu darbību un 

plāniem nākotnē. 

Ziņo Jānis Kūliņš: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par VAS "Latvijas Pasts" 

pakalpojumiem, mērķiem, stratēģiju 2024-2026.gadā, darbību 

kopumā, Baltijas pakomātu tīklu, pakalpojumu- pastnieks dzīvesvietā, 
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pasta pakalpojumu dzīvesvietā, darbinieku skaitu un to samazinājumu, 

darba vides pilnveidi, par izmaiņu ietekmi Balvu novadā, 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Lūdz sīkāk paskaidrot par pastnieks mājās pakalpojumu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Kūliņš: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro. Lūgums būtu sagatavot un izplatīt kopīgu 

aicinājumu, būtu nepieciešams vērsties pie Latvijas ceļiem, lai tie būtu 

izbraucami. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka īsti nav skaidrs šis pakalpojums pastnieks dzīvesvietā. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Inga 

Raklinska: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par atalgojumu pastniekiem. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Krūmiņš: 

Sīkāk paskaidro par atalgojumu. 

Izsaka viedokli Iveta 

Arelkeviča: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina šo sniegto informāciju par VAS "Latvijas Pasts" darbību 

pieņemt zināšanai. 

 

Nolemj: 
Sniegtā informācija par VAS "Latvijas Pasts" darbību 

tiek pieņemta zināšanai. 

 

2.§ 

Par sadarbības memorandu par vēja elektrostacijas un ar tām saistīto 

infrastruktūru realizāciju Balvu novada Rugāju pagastā. 

 

Ziņo Aleksandrs 

Sņegovs: 

Ziņo, informē un sīkāk paskaidro par sadarbības memoranda projektu 

par vēja elektrostacijas un ar tām saistīto infrastruktūru realizāciju 

Balvu novada Rugāju pagastā. Sīkāk paskaidro par tā saturu, sadaļām. 

Skaidro, ka sadarbojoties ar deputātu A.Bukšu, kurš arī bija izteicis 

komentārus par šo memorandu, tad no pašvaldības puses vēl ir 

pievienots teikums, ka attīstītājs nodrošina, ka jebkura pašvaldības 

piekrītīga infrastruktūra, kura tiks izmantota projekta realizācijai, pēc 

tās izmantošanas tiks atstāta labākā, vai tādā pašā stāvoklī, kā pirms 

projekta realizācijas uzsākšanas un noslēdzot sadarbības līgumu ar 

pašvaldību par konkrēto teritoriju. Skaidro, ka atsaucoties uz šo punktu 

uzsvars noteikti arī bija uz pašvaldības ceļu izmantošanu, skaidro, ka 

tajā teritorijā, kur plānots uzstādīt vēja parkus ir aptuveni 5,8 km 
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pašvaldības ceļš un tie, kas skaitāmi kā pievadceļi, kas ir norādīti 

lokālplānojuma teritorijā ir aptuveni 20 km. Sīkāk skaidro par 

attīstītāja apņemšanos, iniciatīvas programmu. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka savā sarakstē jau norādīja, ko tieši domāja. Sīkāk 

paskaidro par to, kāpēc ir rosināts noslēgt šo sadarbības memorandu. 

Skaidro, ka vēja parki ir kaut kas jauns mūsu novadam un nezinam, kā 

iedzīvotāji to uztvers. Lai būtu skaidri šie punkti, tie būtu jāprecizē, 

kas attiecas par ceļiem un kopienām, lai būtu skaidrs un uzskata, ka 

vislabāk būtu, ka varētu iekļaut Rugāju un Balvu pagastus, kā arī par 

summām būtu jauki,ja tiktu zināmas. Sīkāk par vēju parkiem Lietuvā 

un Polijā. Skaidro, ka šāds memorands ir jāatbalsta, bet no savas puses 

vēl jāpacīnās, lai šie punkti būtu skaidrāki. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk skaidro par ceļiem, ka pirms izmanto kādas pašvaldības 

infrastruktūru, ka pirms šīs izmantošanas būtu nepieciešams sastādīt 

šīs infrastruktūras apsekošanas aktu un tam objektam ir jāpaliek labākā 

stāvoklī, nekā līdz šim. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sīkāk paskaidro un skaidro, ka noteikti varam atstāt, lai būtu vēl labākā 

stāvoklī. Šobrīd šis memoranda projekts ir nosūtīts attīstītājiem, bet vēl 

nav saņemta atbilde. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka šobrīd šis memoranda projekts ir nosūtīts un gaidam atbildi 

un tad mums vēlreiz nepieciešams to izskatīt. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Norāda, ja esam jau to šeit izrunājuši, vai mums ir vajadzīga vēlreiz 

tāda nepieciešamība to izskatīt. Sīkāk paskaidro par pašvaldības 

ceļiem, ka šobrīd to visu nepieciešamo piegādājot ir jāuzbūvē jauns 

ceļš. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka nepieciešams svītrot to teksta daļu - vai tādā pašā stāvoklī, 

lai nerastos pārpratumi. Sīkāk skaidro par kopienām, jo ļoti svarīgi 

būtu saņemt ietekmi uz vidi novērtējumu, ka būtu jāapzinās vai nav 

tuvumā dzīvojamo māju, fiansiālo atbalstu vietējās kopienās esošo 

organizāciju un attālumiem. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro par rādiusiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka varbūt būtu jāmin deputāta A.Bukša ieteikums uzsverot, 

ka vietējām kopienām -Lazdukalna, Rugāju, Balvu pagasta un Balvu 

pilsētas vietējām kopienām. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka vislielākā nēertība ir Rugāju iedzīvotāju kopienai un tad 

varbūt tas varētu būt kā bonuss, kompensācija, tad varbūt nepaplašināt 

šo kopienu daudzumu un rādiusu. Varbūt varētu vienkārši noteikt šo 

rādiusu neminot šo teritoriju. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro par rādiusu, ko varētu noteikt. Sākotnējais iebildums 

arī bija par to, ka rādiuss ir mazs, tāpēc uzskata, ka jāpalielina rādiuss, 

vai tad jāiekļauj pagasti, kas attieksies uz šo, ka tas būtu kā aicinājums, 

jo strikti tā jau arī nevar noteikt. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro par Rugāju pagasta kopienu, ka tas jau ir diezgan liels. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka tas vairāk ir kopīgas izlemšanas ziņā. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka labāk tomēr pieturēties pie rādiusa noteikšanas tikiai ir 

jāizlemj, cik km robežā. 
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Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, vai tur nevar minēt rādiusu nosakot, ka tas būs Balvu novada 

teritorijā. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ja nebūs noteikta kopiena, tad īsti to finansējumu nebūs kur 

piemērot. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka būs izveidotas arī iedzīvotāju padomes. Kopiena var būt 

jau jebkur, ja tiek realizēts šīs kopienas projekts tai pieguļošajā 

teritorijā. 

Izsaka viedokli Aigars 

Pušpurs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Skaidro, ka noklausoties visus viedokļus varētu minēt to, ka 10 km 

rādiusā Balvu novada robežās. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai un gaidīt atbildi no 

izstrādātāja par izteiktajiem priekšlikumiem. Pēc priekšsēdētāja un 

izpilddirektora ieskatiem, pirms parakstīt šo sadarbības memorandu, 

vai vēlēsies vēlreiz ar šo iepazīstināt deputātus. Komitejas loceklis 

A.Pušpurs plkst.10.50 atstāj komitejas sēdi. 

 

Nolemj: 

Sniegtā informācija par sadarbības memorandu par vēja 

elektrostacijas un ar tām saistīto infrastruktūru 

realizāciju Balvu novada Rugāju pagastā tiek pieņemta 

zināšanai. 

 

3.§ 

Par būvniecības projektu realizēšanu 

 

Ziņo Aleksandrs 

Sņegovs: 

Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par būvniecības projektu 

realizēšanu. Sīkāk skaidro par Rugāju pagasta pārvaldes ēkas 

energoefektivitātes paaugstināšanu, 

Izsaka viedokli 

Normunds Šterberhs: 

Par papilddarbu nepieciešamību sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, cik bieži pats kā būvuzraugs bijāt uz vietas šī projekta 

realizēšanas laikā, par finansējuma summu, vai tā nav par lielu priekš 

šādiem darbiem, vai nebija kaut kas jāaptur, kad notika šie 

palielinājumi. 

Izsaka viedokli 

Normunds Šterberhs: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, vai šie visi papildus darbi nebija zināmi pie pirmā projekta 

izstrādes. 

Izsaka viedokli 

Normunds Šterberhs: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. No savas puses ieteiktu 

projektu vadītājiem kopā visu projektēt un nebūtu radušies šādi 

jautājumi. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sīkāk paskaidro par apliecinājuma kartēm, projektēšanas uzdevumu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu par projekta realizēšanu un kopējām izmaksām, ka 

iekšdarbi nebija paredzēti šajā projektā. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Uzdod jautājumu par projekta nodošanu. 

Izsaka viedokli 

Normunds Šterberhs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Kāds būtu ieteikums, ko varētu darīt, lai šo projektu varētu nobeigt un, 

vai visi darbi būtu jāveic, kas šobrīd ir iezīmēti. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro. Uzskata, ka viss, kas atrodas zem grīdas būtu jābūt 

sakārtotam, lai var betonēt grīdu, telpu sakārtošanu, ēku apsekošanu, 

kas ir pamatu pamats, kam sākotnēji ir jābūt. Uzskata, ka tā ir pavirša 

darbība. Skaidro, ka Attīstības nodaļas vadītājam, izpildvarai, vadībai, 

pagasta pārvaldniekiem jānāk kopā un jādomā, ko īsti darīt. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro. Aicina, ka būtu atbildīgi jāizturas pret šo ēku, jo ēkai 

ir 2.stāvs, telpu pielietojumu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka nevajag maldināt, jābūt godīgiem un profesionāļiem. Ir 

jādomā, kā iziet no šīs problēmas un situācijas izkļūt, jo šobrīd uzskata, 

ka tas ir noklusēts. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sīkāk paskaidro par Balvu mākslas skolas ēkas energoefektivitātes 

paaugstināšanu. 

Izsaka viedokli 

Normunds Šterberhs: 

Sīkāk paskaidro par papilddarbu nepieciešamību. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sīkāk paskaidro par iepirkuma procedūru uz nepieciešamajiem 

darbiem. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Lūdz sīkāk paskaidrot par iepirkuma procedūru. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Kas no darbiniekiem būtu atbildīgs par šo. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Normunds Šterberhs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, kam būtu par to jāatbild, lai šie darbi, kas šobrīd būtu jāveic tiktu 

apsekoti iepriekš. Jautā komitejas locekļiem, kā skatītos uz to, ka 

priekšsēdētājam būtu jānozīmē atbildīgais darbinieks, kam būtu 

jāatbild par šo, ka katrā projektā ir jāveic kaut kādi papilddarbi. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro, ka ir tāda lieta kā plānošana. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sīkāk paskaidro par Baltinavas muzeja ēkas energoefektivātes 

paaugstināšanu un nepieciešamajiem papilddarbiem. 

Izsaka viedokli 

Normunds Šterberhs: 

Sīkāk paskaidro par nepieciešamajiem papilddarbiem un finansējumu. 
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Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sīkāk paskaidro par Balvu muižas kompleksa pārbūvi un 

nepieciešamajiem papilddarbiem. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro par ventilāciju un kanalizāciju. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Mārīte 

Orniņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sīkāk paskaidro par Kubulu ciema ielu pārbūvi. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā par Brīvības ielu, kas tur notiek ar plānotajiem būvdarbiem. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, līdz kuram datumam bija jāiesniedz šis projekta pieteikums, vai 

iekļāvāmies šajos termiņos. 

Izsaka viedokli Andris 

Zelčs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina šo sniegto informāciju par būvniecības projektu realizēšanu 

pieņemt zināšanai. 

 

Nolemj: 
Sniegtā informācija par būvniecības projektu realizēšanu 

tiek pieņemta zināšanai. 

 

4.§ 

Par Būvniecības valsts kontroles biroja lēmumiem un atzinumiem 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Plkst.11.26 uz komitejas sēdi ieradās komitejas loceklis Aldis Bukšs. 

Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par Būvniecības valsts kontroles 

biroja lēmumiem un atzinumiem. Sīkāk skaidro par Viduču 

pamatskolu,Medņevas PII "Pasaciņa". 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Jautā par firmas atbildīgajiem darbiniekiem, no kuriem varētu jautāt 

šo atbildību. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka firmas atbildīgie ir pieļāvuši kaut kur kļūdu un arī tas, ja 

firma vairāk nepastāv, valdes locekļi joprojām nes par to atbildību, 

tikai ir jāpierāda, kur konkrēti ir kļūda. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, pirms veikt šos būvniecības darbus, bija jāveic iepirkums, bija 

jābūt apstiprinātai tāmei, saskaņojumam ar būvvaldi, iepirkumu 

procedūrai, būvniekam - uzvarētājam, projektu līgumam, līguma 

termiņiem un darba apjomiem. Uzskata, ka pašvaldībai bija jābūt 

visiem šiem dokumentiem, kā arī pieņemšanas-nodošanas aktam, uz 

kā pamata arī uzņēmējam tiek samaksāta līgumā noteiktā summa. 
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Jautā, vai tiešām no visiem šiem posmiem nav nekur nekādu 

dokumentu. Skaidro, ka iepriekš bija citas prasības pēc visiem šiem 

objektiem, pēc Maximas traģēdijas bija pavisam citas prasības. Pēc 

priekšsēdētāja teiktā, ka pēc Maximas traģēdijas šai ēkai tika noteikta 

3.kategorija, vai arī šajā jautājumā ir kaut kas darīts, lai šī kategorija 

tiktu samazināta. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka tur pat nav tādu lietu kā sertifikāts par atbilstošu materiālu, 

tad par ko var šeit vēl runāt. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, vai tajā laikā vispār bija šie sertifikāti. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka uz šo laiku šī bērnudārza ēka nav izmantojama un vai tā ir 

izmantojama pašvaldībai kaut kādā citā mērā. Skaidro, ka būtu vēl 

jāmēģina rakstīt, lai varētu šo kategoriju ēkas pārskatīt. Skaidro, ka 

uzaicinot atbilstošu speciālistu noteikti var noteikt, vai šī ēka atbilst 

visām prasībām. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka būves daļas ekspertīzes atzinums visu arī pateica, vai ēka 

atbilst, vai neatbilst. Vienīgi par tām skrūvēm nav skaidrs. Skaidro, ka 

varētu šai ēkai veikt jaunu iepirkumu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā, cik liela bija tam iepirkumam, ko sniedza pašvaldība. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro par iepirkumu summām. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka iepirkuma rezultātā būtu atrisināta šī problēma. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka Iepirkumu komisija pieņēma lēmumu pārtraukt šo 

iepirkumu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka šāds problēmjautājums jau tik ilgi ir ievilcies un par to bija 

jāzin deputātiem, varbūt kaut ko varētu darīt šajā lietā. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka Iepirkumu komisija ir tā, kas šobrīd pieņem lēmumus un 

nes administratīvo atbildību par to. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā kimitejas locekļiem, ko darītu, lai šo jautājunu varētu atrisināt. 

Izsaka viedokli Iveta 

Arelkeviča: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka šobrīd būtu aicinājums turpināt iepirkumu un tad jau 

redzēs, kas tur notiks. Aicinājums būtu arī Iepirkumu komisijai, ja 

redz, ka ir kāds problēmjautājums, tad par to arī informēt par to 

deputātus. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka ir saņemta šī informācija un saistībā ar Medņevas PII 

'Pasaciņa" tiks turpināts iepirkums, lai varētu novērst šīs nepilnības, 

kas ir saistītas ar pašu ēku un arī dokumentāciju. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina šo sniegto informāciju par Būvniecības valsts kontroles biroja 

lēmumiem un atzinumiem pieņemt zināšanai un tiek uzdots uzdevums 
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turpināt iepirkumu saistībā ar Medņevas PII "Pasaciņa", lai varētu 

novērst šīs nepilnības. 

 

Nolemj: 

Sniegtā informācija par Būvniecības valsts kontroles 

biroja lēmumiem un atzinumiem tiek pieņemta zināšanai 

un tiek uzdots uzdevums turpināt iepirkumu saistībā ar 

Medņevas PII "Pasaciņa", lai varētu novērst šīs 

nepilnības. 

 

5.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.23/2023 “Par reklāmu, priekšvēlēšanu aģitācijas 

materiālu un citu informatīvo materiālu izvietošanu Balvu novadā” precizēšanu. 

 

Ziņo Juris Annuškāns: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par saistošo noteikumu Nr.23/2023 “Par reklāmu, 

priekšvēlēšanu aģitācijas materiālu un citu informatīvo 

materiālu izvietošanu Balvu novadā” precizēšanu." 

 

6.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.24/2023 “Par kapsētu uzturēšanu un apsaimniekošanu 

Balvu novadā” precizēšanu. 

 

Ziņo Juris Annuškāns: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. Plkst.11.58 tiek 

izsludināts pārtraukums uz 10 minūtēm. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par saistošo noteikumu Nr.24/2023 “Par kapsētu 
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uzturēšanu un apsaimniekošanu Balvu novadā” 

precizēšanu." 

 

7.§ 

Par Ziemeļlatgales biznesa un tūrisma centra nolikuma apstiprināšanu 

 

Ziņo Mārīte Orniņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro. Lūdz uz Finanšu komitejas sēdi sagatavot 

informāciju, ko sniegt par iestādi, tās darbību. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par Ziemeļlatgales biznesa un tūrisma centra nolikuma 

apstiprināšanu" 

 

8.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Baltinavas pagasta nekustamā īpašuma “Ozolnieki” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3844 005 0061 sadalei 

 

Ziņo Jana Krilova: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas 

mērķu un apgrūtinājumu noteikšanu Balvu novada, 

Baltinavas pagasta nekustamā īpašuma “Ozolnieki” 

zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 3844 005 0061 

sadalei" 

9.§ 
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Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Bērzkalnes pagasta nekustamā īpašuma “Rītausma” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3848 003 0006 sadalei 

 

Ziņo Jana Krilova: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas 

mērķu un apgrūtinājumu noteikšanu Balvu novada, 

Bērzkalnes pagasta nekustamā īpašuma “Rītausma” 

zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 3848 003 0006 

sadalei" 

 

10.§ 

Par nekustamā īpašuma izveidošanu Kubulu pagastā, nosaukuma “Pūces” 

piešķiršanu un nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma izveidošanu Kubulu pagastā, 

nosaukuma “Pūces” piešķiršanu un nekustamā īpašuma 

nodošanu atsavināšanai" 
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11.§ 

Par nekustamā īpašuma izveidošanu Balvu pagastā, nosaukuma “Dubļeva” 

piešķiršanu, ierakstīšanu zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un nekustamā īpašuma 

nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma izveidošanu Balvu pagastā, 

nosaukuma “Dubļeva” piešķiršanu, ierakstīšanu 

zemesgrāmatās uz pašvaldības vārda un nekustamā 

īpašuma nodošanu atsavināšanai" 

 

12.§ 

Par ceļa servitūta līguma noslēgšanu Žīguru pagastā, Balvu novadā, par labu 

nekustamajam īpašumam “Skolas māja” 

 

Ziņo Ginta Zaharāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par ceļa servitūta līguma noslēgšanu Žīguru pagastā, 

Balvu novadā, par labu nekustamajam īpašumam 

“Skolas māja”" 
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13.§ 

Par pašvaldības dalību projektu konkursā SAM 6.1.1.3 pasākumā "Atbalsts 

uzņēmējdarbībai nepieciešamās publiskās infrastruktūras attīstībai, veicinot pāreju uz 

klimatneitrālu ekonomiku" 

 

Ziņo Irēna Začeva: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Prezentē par dalību 

projektu konkursā iespējām. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro un uzdod jautājumus par ielām Balvu pilsētā, kā tas 

iet kopā ar ceļu prioritāro sarakstu, vai tas viss ir saskaņots un 

pārrunāts, vai ir vērtēts, vai šīs programmas kontekstā varam pretendēt 

arī uz Brīvības ielas projektu. Kā arī par zemes gabaliem, vai ir runāts 

ar pagastu pārvalžu vadītājiem un saskaņots. Jautā par uzņēmēju, kas 

interesējās par lidlauku, vai tas jau tā ir nolemts, ka uzņēmējs tur būs 

un darbosies. 

Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Uzdod jautājumu par Finanšu ministrijas piešķirto finansējumu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Bubnovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka būtu nepieciešams sagatavot oficiālu vēstuli ministrijai un 

pieprasīt, kam tieši ir piešķirts šis finansējums. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Irēna 

Začeva: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro. Jādomā par novadu, kā to vēlamies būvēt turpmāk. Ir 

jāatrod šie dati par piešķirto finansējumu, par projektēšanas 

pieprasījumu iesniegšanu, termiņiem. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Aicinājums sniegt lielāku informāciju par prognozēm, risinājumiem 

attiecībā uz Brīvūbas ielu un zemes gabaliem arī īsti nav pārliecības, 

ka uzņēmējs tiešām vēlēsies kaut ko darīt konkrētajā īpašumā. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sīkāk paskaidro, ka oktobrī jau tika prezentēts par vairākiem 

objektiem uz domes sēdi sagatavos informāciju par Brīvības ielu un 

projekta iespējām. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par pašvaldības dalību projektu konkursā SAM 6.1.1.3 

pasākumā "Atbalsts uzņēmējdarbībai nepieciešamās 

publiskās infrastruktūras attīstībai, veicinot pāreju uz 

klimatneitrālu ekonomiku"" 

 

14.§ 

Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.4, Balvu ielā 6, Viļakā, Balvu novadā 

nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ilze Avota: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.4, Balvu ielā 6, 

Viļakā, Balvu novadā nodošanu atsavināšanai" 

 

15.§ 

Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.3, Skolas ielā 11, Žīguros, Žīguru pagastā, 

Balvu novadā nodošanu atsavināšanai 

 

Ziņo Ilze Avota: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.3, Skolas ielā 11, 

Žīguros, Žīguru pagastā, Balvu novadā nodošanu 

atsavināšanai" 

 

16.§ 

Par medību tiesībām biedrībai “Mednieku un makšķernieku klubs “Bebrītis”” 

Balvu novada Tilžas pagasta nekustamajos īpašumos 

 

Ziņo Ilze Avota: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

5 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par medību tiesībām biedrībai “Mednieku un 

makšķernieku klubs “Bebrītis”” Balvu novada Tilžas 

pagasta nekustamajos īpašumos" 

 

17.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas mērķu un apgrūtinājumu 

noteikšanu Balvu novada, Vectilžas pagasta nekustamā īpašuma “Ceriņkalniņi” zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 3890 003 0163, un nekustamā īpašuma “Vīgarsalas” 

zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 3890 003 0100, robežu pārkārtošanai 

 

Ziņo Jana Krilova: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. Komitejas loceklis 

A.Bukšs plkst.13.22 atstāj komitejas sēdi. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, lietošanas 

mērķu un apgrūtinājumu noteikšanu Balvu novada, 

Vectilžas pagasta nekustamā īpašuma “Ceriņkalniņi” 

zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 3890 003 0163, 

un nekustamā īpašuma “Vīgarsalas” zemes vienības ar 

kadastra apzīmējumu 3890 003 0100, robežu 

pārkārtošanai" 

 

18.§ 

Par Balvu novada pašvaldības 2023. gada 23. novembra saistošajiem 

noteikumiem Nr. 21/2023 “Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu Balvu novadā” 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Mārtiņš Vīgants: 

Sīkāk paskaidro par saistošajiem noteikumiem un paskaidro, kāpēc 

nav nepieciešams veikt šos grozījumus. 

Izsaka priekšlikumu 

Jānis Trupovnieks: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

4 (Iveta Arelkeviča, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, 

Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par Balvu novada pašvaldības 2023. gada 23. novembra 

saistošajiem noteikumiem Nr. 21/2023 “Par sadzīves 

atkritumu apsaimniekošanu Balvu novadā”" 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 13:29 

 

Sēdi vadīja - 

Komitejas sēdes vadītājs                                                                                  Jānis Trupovnieks 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                Jūlija Korlaša 

 


